Agreement on Academic Exchanges between The University of Naples "L'Orientale", Italy and

Hebei Academy of Social Sciences, People's Republic of China

This agreement is made between The University of Naples "L'Orientale" and Hebei Academy of Social Sciences. Both parties intend to establish a partnership to promote academic exchanges through the following:

- On the basis of fairness and mutual benefit, both parties will collaborate on:
 - 1.1 Exchange of academic and administrative staff for educational and research purposes;
 - 1.2 Exchange of academic material and information for educational and research purposes;
 - 1.3 Collaboration in research and organising international conferences.
- 2 For the implementation of the above, maintain close communication with each other.

This document is written in both English and Chinese and in duplicate. Each party will keep one copy.

中国河北省社会科学院和意大利那不勒斯东方大学 学术交流意向书

中国河北省社会科学院和意大利那不勒斯东方大学,为了谋求双方的友好关系和促进学术交流,签署如下意向,作进一步合作基础:

- 1 双方本着平等互惠的精神,努力实施和发展如下事项:
 - 1.1 为了教育和研究,交流教师、学者等人员;
 - 1.2 为了教育和研究,交流学术资料及出版物;
 - 1.3 实施合作研究及举办国际研讨会。
- 2 关于上述各事项的具体实施,随时协商。

本协议用中、英两种文字书写,一式两份,由双方各存一份。

For The University of Naples "L'Orientale", Italy 意大利那不勒斯东方大学

Date:

1 RETTORE

1 STUDIO

1 SSA Lida Viganoni

2 ORIENTALIS

ORIENTALIS

ORIENTALIS

For Hebei Academy of Social Sciences, PRC 中国河北省社会科学院

1期: 上の10年7月6日